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[σελ. 4] [πως συλλαβίζονται]. Να γίνει (πώς συλλαβίζονται) 

[σελ.8]. « παραλίγο». Να γίνει (και παραλίγο). 

[σελ. 17] [άγιος]. αφιερωμένοι. Να γίνει  αφιερωμένη 

[σελ. 20] [γάΪδαρος] Να γίνει (γάιδαρος) 

[σελ. 23] [αεροσυνοδός] [ο], [η]. Να γίνει [η] 

[σελ. 28] [ακροατής]. «παρακολουθούν ένα θέαμα ή μία ομιλία». Να γίνει 

(παρακολουθούν μία ομιλία).    [ 

[σελ. 42] «άδειο- γεμάτο». Να γίνει γεμάτο-άδειο 

[σελ. 49] [απομακρύνω]. « μακριά από την αυλή του». Να γίνει [από την αυλή 

του] 

[Σελ. 52] [αργώ]  αργήσεις (με έντονα γράμματα) 

[σελ. 63] [αυτοκρατόρισσα/αυτοκρατόρισσες. Να γίνει 

(αυτοκράτειρα/αυτοκράτειρες) 

[σελ. 63] [αφαιρώ] (να προστεθεί αντίθετο: προσθέτω) 

[σελ. 68] [βαρύς]. αλλά είναι πολύ βαριά γι' αυτόν]. Να γίνει [ήταν]. 

[σελ. 106] [διαφέρω] να προστεθεί (διέφερα, θα διαφέρω) 

[σελ.129] [εξαντλώ]. τον κουράζω πολύ. Να γίνει [τον κουράζεις]. 

[σελ. 171] [κακά] (Να προστεθεί: Συνήθως χρησιμοποιούμε τη λέξη αυτή όταν 

μιλάμε με τους φίλους μας και όχι όταν γράφουμε.) 

[σελ. 174]  [καλόγερος]. στους κανόνες να γίνει  τους κανόνες 

[σελ. 185] [καστανός]. « κι η». Να γίνει [και η] 

[σελ. 195] [κεντρί]. « με κεντρί τους». Να γίνει (με το κεντρί τους). 

[σελ. 202]  [κλόουν] συλλαβισμός κλό-ουν 

[σελ. 212] το λήμμα κοτσίδα πρέπει να ακολουθεί το λήμμα κότσος (>αλλαγή 

και στα κεφαλάρια) 

[σελ. 221]  [τέλος σελίδας] «κράτης » Να γίνει (κράτη). 

[σελ. 227] [κώλος] (Να προστεθεί: Συνήθως χρησιμοποιούμε τη λέξη αυτή 

όταν μιλάμε με τους φίλους μας και όχι όταν γράφουμε.) 

[σελ. 255] [μεταμφιέζομαι]. «Στις Απόκριες. Να γίνει. (Τις) 

[σελ. 257]  [μέτρο] για να.  Να γίνει  με το οποίο 

[σελ.  268]     [μπάρμπας]. «το θείο το φωνάζουν».Να γίνει (τον θείο τον 

φωνάζουν) 
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[σελ. 270]  [μπελάς]. «του τζάμι». Να γίνει (το τζάμι). 

[σελ. 277] [μύτη]. « στα μπροστινά σου δάχτυλα.». Να γίνει (στα δάχτυλα) 

[σελ. 283] [νοιάζομαι]. «φωνές τους».  Να γίνει (φωνές του). 

[σελ. 295]  [ξεριζώνω]. «με τις ρίζες τους». Να γίνει (του). 

[σελ. 297] [ξεφτίζω]. « κυρία Μαργαρίτα». Να γίνει (είπε η κυρία). 

[σελ. 310] [οφθαλμίατρος]. Ο συλλαβισμός γίνεται έτσι:  (ο-φθαλ-μί-α-τρος). 

[σελ. 316]     [παλτό]. «για να ζεσταινόμαστε» Να γίνει [για να 

προστατευόμαστε] 

[σελ. 337]  [περνώ]. «το φορά». Να γίνει (τη φορά). 

 [σελ. 337[ [περιστέρι].  « ένα άσπρο πουλί που ζει στις πόλεις».  Να γίνει (ένα 

μικρό πουλί που ζει συχνά στις πόλεις). 

[σελ. 343] [πίνακας]. « από  μαύρο ξύλο». Να γίνει [από μαύρο ή πράσινο 

ξύλο] 

[σελ. 358]  [ποτάμι]. «Την αρχή του ποταμού τη λέμε κοίτη». Να διαγραφεί 

[σελ. 394]  [σιντί]. [Ξένη λέξη. ∆εν ούτε στον ενικό ούτε αλλάζει στον 

πληθυντικό αριθμό]. Να γίνει  [∆εν αλλάζει ούτε στον ενικό ούτε στον 

πληθυντικό αριθμό. 

[σελ. 403] [σούπερ] αυτή, (να φύγει το ,) 

[σελ. 412]  «από τούβλα». Να γίνει  [από κεραμίδια]. 

 [σελ. 413] [σπρέι] συλλαβισμός σπρέ-ι 

[σελ. 432]  «ντους». Να γίνει ντουζ 

[σελ. 454] [τηγανίζω] (να προστεθεί τηγανίζομαι) 

[σελ. 455] [τηλεφωνώ] (να προστεθεί τηλεφώνησα, θα τηλεφωνήσω) 

[σελ. 523]  [ψώνια]. γεμάτα ψώνια». Να γίνει (γεμάτες). 

[σελ. 529] παιδάκια [το κι με κόκκινο) 
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